
Concept: Verslag vergadering Stuurgroep sneltesten van 21 april 2021

Aanwezig: (voorzitter) [IEEE vs, BEEN, ==

(Amphia), (spoor 2), VWS), (RIVM), en

(IG&H), (LOT), EXE en EXE INENEN,
en (GGD-GHOR), (GGD), EE, EEN

BEAaG)), (EZK).

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering, de agenda wordt vastgesteld.

2. Verslag en acties van de vergadering van 14 april 2021.

De stuurgroep is akkoord met het verslag.
De acties lopen.

3. Validatie

OMT-advies over mondspoelen/gorgelen. BE licht toe. Mondspoelen/gorgelen is minder

invasief maar verlaagd de sensitiviteit van de test. Daarom niet inzetten bij die groepen

waar je de hoogste sensitiviteit wil zoals in ziekenhuizen. Verwerken van monsterstromen

is complexer. Het kan een goed alternatief zijn voor de sabbelwatten of de midturbinate

afname.

OMT-advies over LAMP. licht toe. LAMP is minder gevoelig dan de PCR. Het is daarom

verstandig om de LAMP niet meer gelijk te schakelen met de PCR. Dus voor de zorg alleen

de PCR gebruiken. [EEMvraagt of er rekening mee gehouden is dat de LAMP-test slechts in

één regio gedaan wordt. Zijn de conclusies op basis van validatie/dubbeldraaien of op

basis van de cockpit testen genomen? [EEE bevestigen dat er naar validatiedata

gekeken is. JXEM vraagt of de validatiedata in te zien is? Actie: VWS gaat na welke

validatiedata gebruikt is en of dit gedeeld kan worden.as fu naar

de consequenties. Kan je LAMP nu niet meer inzetten in de prioriteitslanen? Zijn er nog

andere consequenties, bijvoorbeeld voor de testmix in spoor 2a? BEY geeft aan dat dit bij

agendapunt 4 aan de orde komt.

4, Opschaling
Stand van zaken implementatie LAMP en Adem. BE geeft een toelichting op de

implementatiewerkgroepen. Twee actieve werkgroepen. wordt

voorzitter van implementatiewerkgroep LAMP. EEE) oaat de implementatiewerkgroep
adem trekken. In deze groepen is het gesprek operationeel en is Molgen/Breathomix

betrokken, de implementatie wordt in deze groepen ter hand genomen. Ook de

consequenties van het OMT advies worden daar besproken. Daarna in WG opschaling
allocatieadviezen.

I CE I Tot 1 juni is een

beperkt aantal apparaten beschikbaar. Naar verwachting voldoend voldoende voor het

uitrolplan in spoor 1 en spoor 2a. Daarnaast nog enige ruimte voor spoor 2bc.

vraagt naar de onduidelijkheid in spoor 1 en 2 rondom de uitrol van adem nu de

ademtest ook bij het Songfestival wordt ingezet. EEE: een paar maanden geleden is een

testvoorstel aan VWS gedaan voor het Songfestival. Ademtest wordt gebruikt als voortest

en daarna antigeen. VWS heeft aan OFL gevraagd om dat op te zetten. EEEX:

voorbereidingen zijn al getroffen, voortraject wordt ondersteund en begint deze week. Ook

personeel, artiesten, media wordt getest. vraagt aandacht voor de communicatie

hierover. heeft begrepen dat mensen dan geen 1,5 meter meer hoeven te houden.

vraagt wanneer de test gedaan wordt. EEE: de testlocatie wordt bij Ahoy gebouwd dus

korte tijd tussen afname en contacten.

IEEFEI: afgelopen LCT besproken dat we de leveranciers beter willen betrekken. Klopt het

dat besluiten van de implementatiegroep via de WG opschaling bij stuurgroep en LCT

komen? EE oevestigt dit.
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IEEE: bij een go komt kunnen we maandag in Amsterdam met de ademtest starten, de

uitkomsten gaan dan naar expertgroep en de week daarna kunnen we starten in Venray.

Daarna 8-10 weken uitrolfase. In die periode cok monitoren hoe de testvraag zich

ontwikkeld ook gezien het vaccineren.

EEA: wij hebben de opdracht om in mei 400k testen per dag te realiseren. Helft op XL met

adem en lamp testen. We moeten deze week een openbare aanbesteding gaan doen. Die

is gebaseerd op basis van adem en lamp. Is dit nog wenselijk met de onduidelijkheid
rondom het aantal beschikbare ademtesten en het OMT advies over LAMP? Deze week is

duidelijkheid nodig anders worden verkeerde dingen in gang gezet.

AEE als we de rekensom doen dan matchen de aantallen ademtesten met behoefte in

spoor 2a. vraagt of er deze week een go kan komen van [Elop de aantallen? Actie

BEE chakelt deze week met IEEE over de aantallen beschikbare ademtesten.

Met betrekking tot LAMP vraagt BEES in hoeverre het nodig is om “hoog-sensitieve testen”

te gebruiken voor toegangstesten. geeft aan dat je bij het toegangstesten ook

antigeentesten zou kunnen gebruiken.

vraagt of op basis van de data gesteld kan worden dat LAMP sensitiever is dan

antigeen? geeft aan dat dit niet te zeggen is, methoden zijn niet 1 op 1 met elkaar

vergeleken.

vraagt naar de deadline voor de aanbesteding van LAMP. BEER: dit is hetzelfde traject,
deze week is duidelijkheid nodig. Als LAMP uitvalt moet de uitvraag herijkt worden. Vraag
is nu of we de combinatie van adem, LAMP en antigeen voldoende vinden voor de

geplande activiteiten? Wat wordt de koers voor de XL-locatie? geeft aan dat dit een

beleidskeuze vraagt. Actie: YWS gaat met deze beleidsvraag aan de slag met als doel om

deze week duidelijkheid te verschaffen

vraag of er zicht is op de testvraag vanaf juli. EBEEH: terechte vraag, scenario’s

worden in kaart gebracht met RIVM, GGD-GHOR om daar stapsgewijs zo snel mogelijk
over te kunnen besluiten. IIEEEEEM: dit is het gesprek dat wij ook binnen de GGD hebben.

Goed om het uitrolplan te starten op plekken waar je locaties niet/beperkt hoeft aan te

passen. Impact van vaccineren ondertussen blijven monitoren. EfEY: ook suggestie aan

VWS gedaan om het OMT hierover te bevragen.
EEA: met betrekking tot infrastructuur in spoor 2a sterke politieke wens om geplande

capaciteit neer te zetten.

geeft aan dat het belangrijk is om goed na te denken over scenario’s. In de zomer zal

de testvraag naar verwachting erg laag worden vanwege het vaccineren en

seizoeneffecten. Na de zomer is het ongewis. IEEE: daarbij moet er ook aandacht zijn
voor terugkerende reizigers na de zomervakantie.

Blokkerende issues mondspoelen/gorgelen: Eris gekeken naar de toepassing van

mondspoelen/gorgelen. Voorlopig geen blokkerende issues in de afname en

ondersteunende labs. Wel extra handelingen en bereidheid van labs is nodig. Dit wordt nu

verder bekeken. OMT-advies wordt cok meegenomen en de evaluatie van de midturbinate

afname bij kinderen. Dit heeft impact op aantallen die we willen meegeven aan DT richting

inkoop. IEEEEM: aandachtspunt is hoeveel specials je wil hebben, hoe meer hoe minder

makkelijk voor de uitvoering. [FEY neemt dit mee terug naar de werkgroep.

EE: bij evaluatie introductie midturbinate afname wordt bekeken of dit effect heeft gehad

op bijvoorbeeld de doorlooptijd. In hoeverre is het probleem met het testen van kinderen

nu opgelost?

Rondvraag

BEE: goed nadenken over de scenario’s. In de zomer met het vaccineren en seizoen zal het

erg dippen, na de zomer ongewis. IEEE: ook aandacht voor terugkerende reizigers na de

zomervakantie.

neemt afscheid. EEE zal vanaf nu vanuit GGD-GHOR aansluiten.
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